
Scénáře rozhovoru 

Rusko 

Представление себя и темы 

• Какие темы были в приоритете? 

• Что являлось самым важным в дискуссии, что необходимо было донести? 

На чем был поставлен акцент? Что являлалось основной задачей во время первого года 

пандемии? Какие проблемы в основном решались? Изменилась ли она после первого 

года пандемии? 

• Взаимодействие с вастью – как проходило? Что решалось вместе? 

• В медиа в России на первый план вышли медики, не промышленность, на 

Ваш взгляд, почему так произошло? 

• Путин был менее активно фигурой, в отличие от дискуссии о пенсионной 

реформе, например 

• Почему образовались альтернативные профсоюзы? У врачей и тд 

• Альтернативные профсоюзы заняли активную позицию в дискуссии и 

активно высказывались, почему? Эта тема оказалась такой важной? Раньше такой 

активности не наблюдалось (например, во время пенсионной реформы).  Васильева была 

более активной, а Шмаков много не высказывался 

 

Česko 

Představím se. Popis tématu a výzkumu.  

• Jaká témata byla a je vaší prioritou během koronaviru? 

• Co bylo v diskusi nejdůležitější, co bylo potřeba nejvíc řešit? Na co se zaměřilo? 

Jaká byla hlavní výzva během prvního roku pandemie? Jaké problémy byly hlavně vyřešeny? 

Změnilo se to po prvním roce pandemie? 

• V médiích hlavním tématem byl průmysl a výroba, proč se to podle vás stalo? 

• Spolupráce s vládou - jak probíhala? Co bylo dosáhnuto společně? Co jste 

udělali sami bez pomocí? Podle Vás, s kým nejvíc spolupracujete? S panem premiérem nebo 

s ministrem průmyslu Havliček, s ministrem zdravotnictví? 

• Spolupráce odborů – existuje mezi odbory konkurence? 

• Pokud se nepletu odbory v Česku nepreferují protesty a demonstraci, během 

koronaviru, i když byly protesty na Staroměstské a Václavské, odbory tam nebyly. Obecně 

neřešíte problém pomoci protestů nebo stává se to? 



• V diskusi se také objevily jiné státy, například Německo, Slovensko, s čím se to 

souvisí? 

• Podle výzkumu CVVM, důvěra odborům vzrostla v březnu 2020 na 48% což je 

dosud nejvyšší hodnota. V září 2020 47 % důvěřovalo odborům. Myslíte, že odbory mají 

stabilní pozici ve společnosti a máte pocit, že lidé vám důvěřují? 

• Pan Středula vyjádřil názor v rozhovoru v listopadu 2020 (Report), že se život 

obecně změní i po koronaviru – digitalizaci, důraz na zdravotní sestry a těch, kdo je v ohrožení 

každý den (pracovnici s kanalizací, doručování potravin atd), co se podle vás změnilo a co bude 

jiné po covidu? 


